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 על סדר היום:

 

 הצעה לסדר יום של עו"ד דורון מלכה בנושא "זכות דיבור לתושבים". .1

 הצעה לסדר יום של סגן ראש העיר מר אלי מזוז בנושא "סמלי מוסד חדשים בחינוך הדתי".  .2

 הצעה לסדר יום של חבר המועצה מר ליאור דדוש בנושא "תוכנית תנועה כוללנית נאות שמיר".  .3

 הצעה לסדר יום של חבר המועצה מר ליאור דדוש בנושא "מפת הרעיונות/מגדל הרעיונות". .4

 בקשה לדיון בנושא הקלות בתשלומי הרשת למתנ"סים. .5

ושא "הארכת הסכם החכירה או ההפעלה בין הצעה לסדר של חבר המועצה מר מאיר שטרית בנ .6

 שנים נוספות באותם תנאים". 49העירייה לפארק המים לתקופה של 

הצעה לסדר של חבר המועצה מר מאיר שטרית בנושא "הקמת בריכת שחייה באתר שהיה מיועד  .7

 למרכז המבקרים. הבנייה תמומן על ידי העירייה או באמצעות מכרז בין יזמים מתאימים". 
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לבקשת חברי המועצה  75/15אנחנו פותחים ישיבה שלא מן המניין מס'    :רועי גבאי

ד"ר ירושלמית מאושר, ליאור דדוש, אלי מזוז, דורון מלכה ומאיר שטרית. אני אגיד רגע  המופיעים פה:

בפתח הדברים, לפני שנתחיל את סדר היום. שני דברים. אחד, היה פה איזשהו מסר ציבורי שאני מתנגד 

 לישיבות. ניסיתם לקדם ישיבה שלא על פי החוק, במהלך יוני. 

 "ל. בגלל שאתה נוסע לחו   תם ליפשיץ:

אני נוסע לשלושה ימים בשבוע הבא. ניסיתם לקיים ישיבה שלא במהלך    :רועי גבאי

  -החוק, במהלך יוני. ביוני היתה ישיבה שלא מן המניין. והצגתם כאילו אני מתנגד לחוק ולא מקיים 

  -אף אחד לא הציג כלום. למה אתה עכשיו    דורון מלכה:

בפרסומים. דורון, אתה יכול לראות את זה אתה יכול לראות את זה    :רועי גבאי

  בפרסומים. )מדברים ביחד(

 הכל שקוף, הכל כתוב.    :רועי גבאי

 ... אף אחד. ...    דורון מלכה:

 הכל כתוב. זה מה שעשיתם, זה מה שיצרתם.    :רועי גבאי

 רועי, חבל שאתה מושך ...    דורון מלכה:

 אמרתם במהלך הוועדה זה לא מקובל עלי. הניסוח לא רלוונטי.    :רועי גבאי

 בסך הכל מעלים איזושהי הצעה, ולא צריך לעשות מזה ...   דורון מלכה:

... פה. ועל פי חוק ... ישיבות מועצת העיר פה בעיריית יבנה עבדו כמו    :רועי גבאי

 שעון. כל ישיבה, כל דיון, 

 פי חוק,  נכון. ועדיין, על   דורון מלכה:

 מותר לזמן ...    תם ליפשיץ:

מותר לזמן, ... אפשר לזמן ביולי. ... מכתב אתה לא עומד בלשון החוק.    :רועי גבאי

עוד מכתב ... חבר'ה, תבדקו את החוק. אתם לא יודעים את החוק. תבדקו אותו. על אף הכל הנושא הזה 

 בקשה תתחיל. מגיע לפה. סדר היום נקבע על פי מה שביקשתם. דורון, ב

 

 הצעה לסדר יום של עו"ד דורון מלכה בנושא "זכות דיבור לתושבים". .1
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אני בכל מקרה, נכון לעכשיו, יש לי משהו שלא קיבלתי איזה מסמך. אני    דורון מלכה: 

 מושך את זה עכשיו, מגיש את זה עוד מעט. 

 מושך את ההצעה. תודה. דורון.   :רועי גבאי

 

 הצעה לסדר יום של סגן ראש העיר מר אלי מזוז בנושא "סמלי מוסד חדשים בחינוך הדתי".  .2

  -הצעה שנייה. הצעה לסדר יום של סגן    :רועי גבאי

 אני רוצה למשוך את זה ללא מן המניין הבאה כאילו.    תם ליפשיץ:

 לא יודע. הצעה, אלי, בבקשה. כן, אלי, בבקשה.    :רועי גבאי

 אולי אפשר להצביע.    :תם ליפשיץ

הצעה לסדר יום בנושא סמלי מוסד חדשים בחינוך הדתי. העיר  הנדון:   אלי מזוז:

יבנה גדלה וכיום שכונות נאות רבין, נאות שמיר מכילות אלפי משפחות צעירות עם ילדים בגנים ובתי 

המגיעים גם אליו משפחות , בשכונות הוותיקות, 38הספר. כמו כן, ישנו תהליך של פינוי בינוי, תמ"א 

חדשות רבות. עם הצמיחה גדלה גם כמות התלמידים במערכת החינוך העירונית כולה. מערכת החינוך 

ישנה דרישה לישיבה תיכונית בעיר,  זו.מערכת ב ההדתי גדלה אף היא והשנה היא שנה קריטית בצמיח

 ובית ספר נועם גדל אף הוא.

בשני בתי ספר הללו נדרש סמל מוסד חדש. הדברים הועלו על ידי במהלך החודשים האחרונים, בין בישיבות 

מועצת עיר, בין בוועדת חינוך. ותשובתך היתה שאי אפשר לתת שני סמלי מוסד חדשים. זה היה בוועדת 

דבר שיסייע לפתיחת ארבע החינוך, ספציפית. בהינתן אחד חדש, או לישיבה תיכונית, או לנועם, בנים בנות, 

 כיתות. 

עם זאת, טרם ידוע לי על הגשת בקשה למשרד החינוך לקבלת סמל מוסד חדש, אם לישיבה תיכונית או 

לנועם בנים בנות. חשוב לציין שמבדיקה שלי, בסדר? גורמים ממשרד החינוך ישמחו לקבל בקשה בעניין 

ק לא פחות ממני טוב את הנושא הזה. ישנה ולתת מענה. אני ברשותך רוצה להסביר. אתה מכיר לעומ

. דברים התקדמו Xצמיחה. בית הספר נועם שנה שעברה. לגבי ישיבה תיכונית, ההצעה לסדר נשלחה בזמן 

מאז, לכן אני אסביר. אני מבין שמשיקולים החלטתם, שיקולים ענייניים, החלטתם לא להביא סמל מוסד 

 בית ספר נריה. זה מובן. לנושא של ישיבה תיכונית. מפאת גודלו של 

מצד בית ספר נועם, שנה שעברה נפתחו ארבע כיתות, כשכיתה אחת איננה תקנית. בנות שסיימו ... את 

הנושא הזה הרשת לקחה על עצמה לסבסד ולממן את הכיתה הלא תקנית. מתוך הבנה שאין מה לעשות. 

חינוך מוכן לממן חריגה של שנה. לא תקני והעירייה לא באמת חייבת לממן את הדבר הזה. או משרד ה

במידה והדבר היא חריגה חד פעמית, בסדר. נספוג חריגה חד פעמית שהרשת תממן, שההורים יממנו, הכל 
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בסדר.  אבל היות והעיר גדלה, ואנחנו כבר שנה שנייה נמצאים בתהליך הזה ושוחחנו בעניין בצורה מאוד 

צב הזה והשנה קדימה שוב פעם במצב הזה, אז כנראה נעימה ופתוחה, שבגלל שאנחנו כבר שנה אחורה במ

שיש באמת מקום, כך אני הבנתי את כבוד ראש העיר, הבנתי שגם כאן אולי תוגש בקשה בנושא הזה, 

 לקבלת סמל מוסד. 

עד היום, יכול להיות שדברים השתנו, אני לא יודע, אני יודע שנכון להיום לא הוגשה בקשה לסמל מוסד 

שהדבר הזה, אני אסביר מדוע, הוא פותר לנו בעיה. כי המימון, בעצם מה אנחנו חדש. ואני חושב 

מסבסדים? מסבסדים מורים. ומשרד החינוך, ברגע שהוא מכיר, יכול להיות שהוא לא יכיר, אם אנחנו 

אשם. אבל אם משרד החינוך כן יכיר בסמל המוסד החדש, נגיש והוא לא יכיר זה כבר עניין שלו, הוא יהיה 

בעצם יממן לנו את המורים. בשיחה שלי איתך אמרת לי 'אבל יש לזה הוצאות נלוות'. הוצאות נלוות  הוא

 שהן מזכירות, שהן אם בית, שהם על הדרך הדברים הללו. 

 אב בית.    :רועי גבאי

 אב בית.    אלי מזוז:

 ותוספת שכר למנהל. ומשמעויות בינוי.    :רועי גבאי

 תוספת שכר למנהל,    אלי מזוז:

 זה פוגע לו בתקן.    :רועי גבאי

 ומה זה יעשה עם הכסף...    משה חזות:

 ברגע ... מוסד, זה פוגע לו בתקן.    :רועי גבאי

  אלי, ומה היה ... אתה בדקת את זה?   משה חזות:

מי שמשלם את המשכורת של מנהל בית הספר, כל מנהלי בתי הספר    אלי מזוז:

יר, כמעט כולם, אלא שזה החינוך הממלכתי, אז גם הממלכתיים, משלם את זה משרד היסודיים בע

 החינוך. מנהל בית הספר, 

 אז זה יעבור. מה, אתה מתרגש ממשהו?    :רועי גבאי

 לא.    תם ליפשיץ:

 בסוף יש ראש עיר והוא יחליט.    :רועי גבאי

 נכון, נכון.    תם ליפשיץ:

  כל הזמן אתה בפחד.    דובר:
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חבר'ה, אני את ההצעה הזאת, ואני אומר את זה בכיף, יכולתי להגיש    אלי מזוז:

אותה לפני ארבעה וחמישה חודשים. ולא הגעתי להצעה לסדר כלל וכלל. אני באתי ואני שוחחתי ואני 

קיבלתי תשובות, ואני העליתי שוב, והעליתי את זה ורועי אמר לי בישיבת ועדת חינוך שלא יוכל, משרד 

חינוך לא ייתן סמל מוסד. הוא ייתן או לזה או לזה.  אמרתי אוקיי, מקובל, מבין. לא תופסים את כל הזה ה

 בבת אחת. 

אני חושב, זו דעתי האישית, אפשר לחלוק עלי וזה בסדר, זכותו של כל אדם לחשוב אחרת ממני, אני מכבד 

לסמל מוסד. אם משרד הפנים  גם אנשים אחרים שלא חושבים כמוני, אני חושב שאפשר להגיש בקשה

יחליט שהוא לא נותן לנו, אז הוא יהיה האשם. אנחנו לדעתי צריכים לעשות את ההשתדלות שלנו. עכשיו, 

למה אני חושב שכן, כי אני חושב שזה נותן מענה מבחינת הסבסוד של המדינה, אני חושב שבנושא שאתה 

 ית, בנושא של אם בית או אב במדבר עליו, ואמרתי לך גם, 

 אין תקן לנושא אב בית.    :רועי גבאי

אוקיי. אז זה בגדול ... לא קשור לזה, כי יש לך הרבה אימהות בית...    אלי מזוז:

אבל זה נושא אחר לחלוטין. הנושא הזה של אב בית, של מזכירה. אני אמרתי לך גם בזמנו. קודם כל היום, 

עתידי, שנייה, שנייה. אם לא יוכיח את עצמו העניין הזה, וכרגע הוא מוכיח את עצמו, אף אחד לא ביקש, 

ה, אני מסביר כדי שתבינו. אף אחד לא ביקש לבנות כרגע. בינוי עתידי כרגע יש כיתות פנויות. בבית חבר'

הספר נבנה מבנה. יש בו כיתה אחת נוספת פנויה, בסדר? יש בבית הספר, שפנינו היחיד את כולם, יש עוד 

 איזה כיתה שניים. אפשר למשוך עוד שנה, שנתיים. ובינוי עתידי ייכנס בהמשך. 

הכוונה שלי היא היה להגיד, עכשיו בואו נוריד את הסיפור של התקצוב. שהם ישלמו את הכסף, שמשרד 

החינוך ישלם את הכסף כרגע. בינוי עתידי לא נדרש בשנה, שנתיים הקרובות. אפשר לתכנן את זה ולרוץ 

י, זה יכול להיות קדימה. בגלל זה אמרתי, אני מדבר כרגע על סמל מוסד. בינוי אתה צודק. אבל זה עתיד

 עוד שנה, עוד שנתיים, עוד שלוש. בית הספר, המבנה יוכל לספוג את הסיפור הזה כרגע. 

 אז למה אנחנו ... עכשיו, אלי?    משה חזות:

 אנחנו צריכים לפתור את זה אחרת.    :רועי גבאי

 שנייה, אז תראה לי כבר, אני כבר אשמע אותך. כי הוא פשוט שאל למה   אלי מזוז:

 לדעתי כרגע. כי כרגע זה פותר לך גם את הבעיה של שכבה, 

 זה לא פותר.     דובר:

אז תסביר לי למה אני טועה, עוד שנייה. זה פותר, כי אם משרד החינוך    אלי מזוז:

ב'. שבעצם הכיתה לא תקנית, לעשות את זה -מכיר בסמל המוסד, וזה פותר את הבעיה של אלה שעולות ל

 תקנית. וזה פותר גם לעלות לא', שאפשר לפתוח שתי כיתות א' לבית הספר. 
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 ילדים.   22, 21 של   :רועי גבאי

כן, אבל אתה מסתכל על עיר, אתה מכיר את זה בדיוק כמוני, שהיא    מזוז:אלי 

. יש כבר בקשות נוספות מבתי 25ומשהו ילדים, אבל זה כבר יהיה  20בעצם אחד. וזה לא יהיה, זה יהיה 

 ספר נוספים, שמאוד רוצים להגיע לשם. אני מכיר אישית, דיברו איתי הורים. כמות ההמתנה בכמות הבאה 

 ואז בראייה העירונית, אנחנו פוגעים בבתי ספר אחרים בעיר.    :גבאי רועי

 למה, רועי? אני אשמח לשמוע.    אלי מזוז:

 תראה, אני אתייחס, ברשותך.    :רועי גבאי

 קודם כל תודה על ההקשבה. ואני אשמח לשמוע.    אלי מזוז:

שהיה ביקוש של שני יש סיבה שגם שנה שעברה, אגב, גם שנה לפני כן,    :רועי גבאי

ילדים או שלושה ילדים יותר ולא אישרו להם מסיבות כאלה ואחרות. יש סיבה שגם השנה דומה לשנה 

קודמת. המשמעות של ההשלכה התקציבית על פני הרשות, כשהרשת לא בתמונה. אין שום הסכם עם הדבר 

 הזה שנקרא רשת מרחביה ביבנה. 

 יש ...    אלי מזוז:

ן. רשת אורט היום נכנסה, יש הסכם מסודר. מי אחראי על התחזוקה, אי   :רועי גבאי

 מי אחראי על עלויות, מי משלם מה. 

 כן, אבל למה זה קשור?    אלי מזוז:

זה עניין. כי אם אתה בא ואתה כרשות לוקח ואומר 'אני אעשה את    :רועי גבאי

 הבינוי. אני אספוג את המזכירות. אני אספוג את המנהל', אז מה אני צריך את הרשת? 

 שאלה מצוינת. אבל אני אשמח לענות לך על זה, אוקיי? קודם כל,    אלי מזוז:

 למה אני צריך את הרשת?    :רועי גבאי

 נות לך? לע   אלי מזוז:

  -האם אני בא ואומר    :רועי גבאי

 תגיד לי מתי אתה רוצה שאני אענה.    אלי מזוז:

 תן לי לדבר.    :רועי גבאי

 רק תגיד. אתה שואל אותי שאלה, אני לא יודע אם לענות או לא.    אלי מזוז:
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תן לי לסיים. האם אני בא ואומר שבוא נפתח את זה לסדר. שאנחנו    :רועי גבאי

ודעים שבראייה העירונית יש בתי ספר בראייה כוללת, שמשרד החינוך שותף לזה, שאנחנו לא מצליחים י

 למלא את הכיתות שלהם. 

 אתה מדבר על כנפי אבירים?    אלי מזוז:

אני מדבר על כנפי  אבירים, אני מדבר בכלל על כל הראייה הכוללת.    :רועי גבאי

אומרים בתי ספר דתיים אחרים כי נוצר פה שנועם הוא איזשהו צבע אחר. וישבתי היום עם המנהל גם, 

ואני בשיח גם עם ההורים ובשיח עם כולם. הרי אומרים 'תשמע, זה לא חל"ד. זו הפרדה מגדרית'. אין לנו 

חל"ד. אם זה משהו אחר בעיר. אז אתה יוצר פה מסלול אחר, לכאורה, שלא משחק באותו משחק של ה

ככה, בוא נייצר תפיסה שלמה אחרת ברישום העתידי, בעזרת השם, שהוא לא חל"ד. שהוא מסלול אחר. 

 כי אם הוא היחיד בהפרדה המגדרית, אז או שתיתן איזושהי אלטרנטיבה לציבור, 

 מה אתה אומר לי בעצם? אני שומע ומבין מה שאתה אומר,    אלי מזוז:

המענה סמל מוסד הוא לא המענה הרלוונטי הנוכחי להיום. אני אומר ש   :רועי גבאי

עבור הילדים, אותם ילדים, אגב, יכלו לבחור כיתת בנים גדולה  או כיתת בנות גדולה, גם זה היה עניין. 

יכלו לייצר לא מעט פתרונות, שמצמצמים את הפגיעה בהורים. יחד עם זאת אמרתי לאורך כל הדרך, גם 

ם למשרד החינוך, אמרתי להם 'חבר'ה, אני רוצה להגיע למצב שכל ילד, כמעט כל למנהל, גם מרחב ..., ג

ילד, כמה שאנחנו יכולים, אי אפשר במאה אחוז, ילמד במקום שהוא רוצה'. מנסים. יש לנו מודל בחירה 

מבוקרת. יש אפשרות לאנשים לבחור. ובגלל זה אמרתי להם 'חבר'ה, במקום סמל מוסד, שכולם 

 ים כאילו זו התמונה של הרשות', מתעקשים, מציג

 אבל דיברנו על זה ואמרת לי שכן.    אלי מזוז:

שלרשות יש משמעויות. אמרתי זה תלוי ביקוש. ובארבעה ילדים או    :רועי גבאי

שישה ילדים, כשאתה רואה את התמונה הכוללת, זה תלוי ביקוש. עכשיו, האם פה אפשר לתת מענה אחר? 

התשובה היא כן. אמר לי שאפשר לשים שעות, שעות הוראה ושתהיה כיתה לא תקנית. תתכבד גם הרשת, 

בד העירייה. כל אחד ישים שעות ותיפתח כיתה. אנחנו מוכנים. משרד החינוך יתכבד משרד החינוך, תתכ

 תרצה לתת פתרון, מחר בבוקר נפתחת עוד כיתה.מוכן. אני מחכה שבוע ימים לרשת. הרשת 

אז ברשותך, אני רוצה להתייחס. אני שמעתי את הדברים ואני אומר את    אלי מזוז:

ידני מלא, מפוצץ. אין מקום לנשום, אתה מכיר ויודע. רמב"ם הדברים כך. קודם כל ברוך השם, היום יח

מפוצץ, אין מקום לנשום. גם אתה מכיר ויודע. אם היית יכול לבנות מחר עוד כיתות פה ופה, היית בונה 

גם פה וגם פה. ואם היית יודע על הביקוש לפני, אולי גם היינו בונים גם לפני. אין מחלוקת לגבי זה. נועם 

 ... כנפי אביריםזה אנחנו יודעים. יש לנו בית ספר אחד, יקר ללבם של הרבה אנשים. בית ספר מפוצץ גם, 

תוצאות המיצב הכי טובות שהיו ביבנה. עושה עבודה מדהימה, מנהלת    :רועי גבאי

 בית הספר. 
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 מדהימה.    אלי מזוז:

 ובכלל כל הפעילות,    :רועי גבאי

 מסכים איתך.    אלי מזוז:

עשינו עוד משהו, אני אומר בשקיפות, לציבור, לנו. עשינו את זה השנה.    :רועי גבאי

כל מי שהגיש ערעור על בית ספר כנפי אבירים, אנחנו דרשנו, כדי לדון בערעור, לכו תעברו אצל המנהל. אין 

ליטו אחוזים מאוד גבוהים שהגיעו לשם הח אני אומר לך, בואו תתחילו.בעיה. לכו, תשמעו, תגידו לא, אבל 

 שאר.ילה

להישאר שם. קודם כל, אני יודע. זה בית ספר שעמד על סף  החליטו   אלי מזוז:

סגירה. מי שמכיר את ההיסטוריה, יודע שזה בית ספר שעמד על סף סגירה והתחלפו בו שני מנהלים. היום 

לשחר היקר, נמצא במקום אחר. אני לא אכנס לכל מה שהיה ויישר כוח לכל מי שפעל פה בעניין הזה, גם 

אני רק אסביר. זה אמנם אותו צבע, אתה אמרת את  ..., יותר מאשמח שפעל בעניין הזה רבות. אני אשמח

 זה במילים שלך. 

 שעות. זה הפתרון.  להם: תביאו תגיד למרחביה,לך    :רועי גבאי

אז אני חולק עליך, ואני אסביר. אתה אמרת את זה במילים אחרות.    אלי מזוז:

זה בסיפא שלך. 'אולי אני צריך לייצר ברישום, רישום בצורה אחרת'. וזה מה שניסיתי להגיד אמרת את 

דתי. אבל זו לא -כל הזמן. מה שניסיתי להגיד כל הזמן, זה אמנם אותו צבע, זה אמנם אותו חינוך ממלכתי

 אותה צורה. 

 כמובן.    :רועי גבאי

רשת מרחביה יפה. עכשיו, אני טוען, אתה צודק שאפשר לתת שעות.    אלי מזוז:

שנה שעברה. ... באו, שמו כסף, ... אנחנו, כדי לא ליצור מצב שזה בא על כספי הרשת, כי עשתה את זה 

הרשת, מה שהיא נותנת בעיר, וזה חשוב לי להזכיר, רשת כמו אורט היא לוקחת את כספי משרד החינוך 

 , במקום, שמגיעים ליבנה והם

 ... מערכת החינוך עכשיו?    מאיר שטרית:

לא, לא, אני מסיים. היא לוקחת את הכסף אליה. זה זורם לרשת אורט    אלי מזוז:

הכסף, שילדי יבנה אמורים לקבל, והיא משתמשת בזה והיא מוסיפה על זה. פה זה לא עובד ככה. פה משרד 

הזאת זה רק מכספי תשלום ההורים. היא באה  החינוך הוא מנהל את בית הספר. הכסף שיש לרשת

להשלים תל"ן. זה מה שהיא נותנת. היא נותנת מעטפת של תל"ן. אין לה פה איזשהם מאגרים שהיא 

  -מקבלת מהמדינה 

 מרחביה?    :רועי גבאי
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 רשת מרחביה.     אלי מזוז:

  -יש ... אתה יכול לבדוק את הדוחות    :רועי גבאי

 בדקתי, הסתכלתי.  בדקתי,   אלי מזוז:

 בלי לפתוח מה שנקרא את העיניים.    :רועי גבאי

אז אני אומר לך, תבדוק שוב. אני בדקתי. נכנסתי, ראיתי איך מקבלים    אלי מזוז:

כסף, כמה מקבלים כסף. ממדינת ישראל הם לא מקבלים כספים, כי הם עובדים בבתי ספר יסודיים. אם 

אחר. הכסף לעל יסודיים זה משהו אחר, כי זה כמו אורט. אני מדבר אתה מדבר על העל יסודי זה משהו 

 על יסודי עוד, לא על העל יסודי. 

אלי, בוא נסיים. אני אומר לך. הפתרון הרלוונטי, כי אני רוצה לסיים    :רועי גבאי

ואנחנו  את הדיון ולהעלות להצבעה, הפתרון הרלוונטי כרגע ונכון לנקודת הזמן הזאת, כדי לפתור להורים,

 בעד, העירייה אמרה שהיא מוכנה לשים שעות. משרד החינוך אמר שהוא מוכן לשים שעות. 

אבל למה, אבל לקחת את הכסף ממשרד החינוך וזהו. שיביאו לנו סמל    אלי מזוז:

 מוסד, 

אבל זה לא עוזר לך. כי העלות שתהיה לרשות, והמשמעות העירונית של    :רועי גבאי

 עות רחבה יותר. ולכן, הדבר הזה היא משמ

 אבל אתה לא פוגע באף בית ספר, כי גם ככה הם לא הולכים לשם.    אלי מזוז:

 אתה פוגע,   :רועי גבאי

 במי?    אלי מזוז:

כי אתה יוצר מצב שאתה משקיע פה עלות עבור, אמרנו, כל כוח האדם    :רועי גבאי

הנדרש, נדרש לשפות את בעלי התפקידים שנפגעים מהמענה. נדרש לחשוב פה עלויות כלכליות של תקציב. 

 משרד החינוך לא מאשר בינוי כך בחינם, אלא אתה תוסיף פה מיליונים. 

מר לך שמבחינתו הוא מוכן לספוג את המנהל, אני מניח, שישבת איתו, א   אלי מזוז:

  -הסיפור של המזכירה, ואת הירידה ב 

ולכן הדבר הזה, לא, אתה לא יכול לא לספוג ולא שום דבר. כי אחרי זה    :רועי גבאי

 זה גדל ויש שתי כיתות ...

בסדר. אתה נותן, אבל השעות שאתה נותן לכיתה, רועי, אתה יכול לתת    אלי מזוז:

-  
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  אלי, תשאיר לנו ... )מדברים ביחד(   :רועי גבאי

משפט אחרון, ברשותך.  תראה, אני שמעתי. אני מכבד את דעתך. אני    אלי מזוז:

חולק עליה. אני מכבד את דעתך אבל אני חושב שצריך להיות גם, להסתכל ולומר. יש בתי ספר אחרים 

וסד חדש. וזה מבורך בעיני, אני לא שהגיעו לרישום לא של שתי כיתות, וכן הגשנו עבורם בקשה לסמל מ

 אני רק אומר, אם אנחנו נותנים פה, גם פה אנחנו יכולים לבקש. נגד. 

ילדים. אגף  40אבל יש כיתות, ויש בתי ספר שעלו לרישום השנה עם    :רועי גבאי

פתרונות. כי, או שתי כיתות קטנות. יש  36או  35החינוך התקשר, ועשה טלפונים ויצר זה. פתחנו כיתה של 

גם פה ניתן פתרון. ההתעקשות והרצון לעשות פעולה, כשאני מציג פעולה אחרת, זכותך לחלוק עלי. 

 מי בעד פתיחת סמל, דיברנו דיון ארוך.   )מדברים ביחד(

רועי, בית הספר הוא שונה. לא כולם אותם בתי ספר שאתה צודק. אבל    אלי מזוז:

 נה. הצבע הספציפי של בית הספר הזה הוא שו

 מי בעד פתיחת סמל מוסד, על אף שזה לא,    :רועי גבאי

  -הגשת בקשה    אלי מזוז:

הגשת בקשה למשרד החינוך, שוב, החלטה של ראש עיר ולא המנדט של    :רועי גבאי

 המועצה. מי בעד? מי נגד? תודה, נפל. 

 :1/75/15החלטה מס'  

ההצעה לסדר של סגן ראש העיר מר אלי מזוז בנושא "סמלי מוסד חדשים בחינוך הדתי" 

  לא עברה. –

ן  7 בעד: ליאור דדוש, ירושלמית מאושר, אהוד ויצמן, חיים מסינג, אלי מזוז, דורו

 מלכה, מאיר שטרית.

, תם ליפשיץ, שחר  7 , רם שרון ,פאלי כהן, יהודה דנינו נגד: רועי גבאי, משה חזות 

 ימנה.  ס

 הצעה לסדר יום של חבר המועצה מר ליאור דדוש בנושא "תוכנית תנועה כוללנית נאות שמיר".  .3

 הצעה לסדר, "תוכנית תנועה כוללנית נאות שמיר".    :רועי גבאי

 אני רוצה לענות, בבקשה.    משה חזות:

 רגע, תן לו לדבר.    :רועי גבאי

אשר נבנתה בשנים האחרונות מאופיינת בנתיב רקע: שכונת נאות שמיר    ליאור דדוש:

 ים. תחבורה ראשי חד נתיבי אשר מייצר עומסי תנועה בשעות ההורדה והאיסוף של התלמידים וילדי הגנ
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נעמי  ץ, לרחובות הצדדיים עוזי חיטמן, דליה רביקובי, הרצל, ובצמתים הפזורים לאורך השדרה הראשית

של , בעיקר בחלקה הדרומי של השכונה, עיית בטיחות קשהדבורה עומר ישנה בושמר, רחל המשוררת 

השתלבות בנתיב הראשי, שדה ראייה לקוי ולצערי תאונות דרכים אשר להן היינו עדים בשנה האחרונה 

והתרחשו בתוך שכונת המגורים. כידוע השכונה סיימה את שלב האכלוס המאסיבי לפני כשנה וחצי וכעת 

 ה.יש לייצר פתרון כוללני לכל השכונוריבוד הכבישים  ףעם סיום קרצו

ישנם מספר פתרונות שניתן ליישם, חלקם קיימים בעיר באופן חלקי, חלקם בתכנון עתידי או ללא תכנון  

התקנת מראות פנורמיות: בכל היציאות ם. כלל וחלקם מבוססי פניות תושבים ומתבצעים כטלאי

ועדת . היום מי שפונה לוהרצל ולא על פי דרישההבניינים מהם יוצאים ישירות לרחוב או מ מהרחובות

, באים ,שוקלים, ואני מבקש כאן לבדוק איזשהן אמות מידה, שכל מפגש עם הרצל, לדוגמה, יקבל תנועהה

 מראה פנורמית. 

 אנחנו נדבר על זה.   ד"ר אהוד ויצמן:

אני מדבר על מדיניות, תפיסה כללית. עוד דבר שביקשתי כאן, שאפשר    ליאור דדוש:

 , תשעה אפילו, מוקדים בהם רכביםשמונה כיום יש דרכו לצמצם את כמות המפגשים ברחוב הרצל, 

 . ואם נהפוך את הרחובות, יוצאים מרחוב פנימי להשתלבות ברחוב הרצל

 לחד סטרי,    משה חזות:

 צמצם את זה לארבעה. הדבר הזה יכול גם, אל תענה, לחד סטרי, נ   ליאור דדוש:

כי המושגים שלו בתחבורה הם מנותקים מכל זה. אבל תענה לו אתה.    משה חזות:

 אתה היית יו"ר של ועדת תנועה. 

שני  תנועה חד סטרית תאפשר לסמן חניה עם. תוספת מקומות חניה   ליאור דדוש:

שליטה מוגברת בניתוב ה של להפוך את הרחוב לחד סטרי. ו, כמובן על פי צורך. אבל זו תוצאגלגלים

בחינת דירוג תחילת שעת תחילת הלימודים: במתחם בתי הספר . התנועה לכביש העוקף

. על מנת לרווח את תנועת הרכבים בכל ימות השבוע ושעת האיסוף ביום שישי(מרחבים/דמוקרטי/ עתידים 

  -וזה כמובן, אני יודע שנמצא בתוכנית, אבל לדעת מתי התקנת במפרים וכל 

 היום התחילו.    משה חזות:

 רגע,    ליאור דדוש:

  -היום כאילו צירפו    משה חזות:

   תודה, משה. )מדברים ביחד(   ליאור דדוש:

ארכת נתיבי ה. סימון מעברי חצייה ברחובות הפנימיים בהם יש גן ילדים   ליאור דדוש:
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 . שילוטכמובן, תוספת  הסברהן. וניצנים, אשכול גנים עוזי חיטמבנשק וסע 

אם צריך גם מועצת העיר תחליט על כינוס משולב של ועדת תנועה, נציג אגף החינוך, כי על כן מוצע בזאת: 

 יועץ תנועה בתשלום, 

 אה, לעשות ועדה על עוד ועדה.    משה חזות:

מבקש פתרון שהוא לא רק תנועתי. יכול להיות שהוא דורש גם  לא, אני   ליאור דדוש:

נציגים של ועדת חינוך. יכול להיות שהוא דורש יועץ תנועה בתשלום. ולכן אני מביא את זה למועצת העיר 

... ויותר מהכל, הדבר הזה, וחלק מהסעיפים פה היום מתבצעים על פי דרישה או פנייה לוועדת התחבורה. 

פתרון כוללני, ולא שתושב אחד, שיודע איך לפנות, קיבל מראה. זה שגר לידו לא יודע בכלל  ופה צריך לייצר

למי לגשת, ואצלו אין מראה. והבעיה היא בדיוק אותה בעיה.  פשוט לייצר סטנדרט אחיד לנושא בטיחות 

 בשכונה. 

   )מדברים ביחד(

רק שאלה קטנה. אתה רוצה לעשות נתיבי 'נשק וסע' בגני ילדים? להוריד    רם שרון:

 ילד לגן ונשיקה ... זה מה שכתוב. 

קודם כל אני מצפה מחבר מועצת עיר חדש, שנכנס לתפקיד, נכון, הוא    משה חזות:

 היה יועץ, לבוא, 

  -הוא לא היה יועץ. הוא היה עוזר    תם ליפשיץ:

שנים, ולהסביר.  24... קודם כל לבוא לאיש שמתעסק בתחום רגע, עוזר.    משה חזות:

אז בוא אני אסביר לך, ליאור, בבקשה, תן לי רק. זה מה שאני מצפה מחבר מועצת עיר. קודם כל תלמד. 

  -אחר כך תביא הצעות. באמת אני אתמוך אם תביא משהו 

 משה, ...  ד"ר ירושלמית מאושר:

 משה, ...    דורון מלכה:

 לא שמעתי עדיין משהו ...    וש:ליאור דד

 אני אענה על הכל. יש לי זמן.    משה חזות:

 ... לציפיות שלך.   ד"ר ירושלמית מאושר:

 לא, לקשקש שטויות עכשיו? זה לא זמן.    דורון מלכה:

אדון ליאור, היית פה לפני שנה. התוכניות האלו קיימות. היית צריך רק    משה חזות:
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 לפתוח את התוכניות ולראות. 

  -אני אגיד לך יותר מזה. לפני שנה    ליאור דדוש:

 רגע, רגע, רגע. אל תענה.    משה חזות:

לפני שנה הייתי נכנס ומביא יום יום למי שישב פה בלשכת ראש העיר    ליאור דדוש:

בעיות שנובעות מבטיחות או כתוצאה מאכלוס, שנלמדו תוך כדי, והבינו שיש בעיה, גם לוועדת תנועה, גם 

מהשולחן בעוולות האלה בנאות  90%לראש העיר וגם לפניות ציבור. תוך כדי שעבדתי. ואפשר להאשים פה 

 ב, באיזו ועדה. אני לא שם. שמיר. מי יש

 אוקיי, ליאור, עכשיו אני מדבר בבקשה.     משה חזות:

 אז תתייחס לעניין.    ליאור דדוש:

אני אתייחס לעניין. כל שבוע יש פה ישיבת מנהל פיתוח נאות שמיר.    משה חזות:

 ישבה פה. יושבים על קוצו של יוד. אז בוא אני אגיד לך. גם לפני כן, כשהיית, גם המנהלת 

 אבל גם אז הבאנו ...    ליאור דדוש:

אני רוצה להמשיך לדבר, ברשותך. אז אני מודיע לך, תוכנית כוללנית של    משה חזות:

 נאות שמיר קיימת. 

 ודאי שקיימת. ציינתי את זה בתחילת דברי.    ליאור דדוש:

 אז יש תוכנית.    משה חזות:

 תי את זה. ידוע לי שקיימת. ודאי שקיימת. לא, ציינ   ליאור דדוש:

 תן לו להשלים, נו.    :רועי גבאי

היו אפילו שתי תוכניות. ואיחדנו אותן. אוקיי? ועכשיו בימים אלה יש    משה חזות:

יועץ אחד שמטפל בנושא. עכשיו, ועדת תחבורה. ועדת תחבורה, ליאור, מורכבת מיו"ר הוועדה, ממהנדס, 

 מנהל אגף שפ"ע, 

 אני מכיר את הוועדה היטב.    ליאור דדוש:

פיקוח עירוני, יועץ תנועה בתשלום שאנחנו משלמים לו עבור ייעוץ, מנהל    משה חזות:

 מטה בטיחות עירוני. 

 משה, את זה הוא מכיר.   ד"ר אהוד ויצמן:
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 כן, אני מכיר.    ליאור דדוש:

קצין משטרה. כלומר הוועדה הזו, גם נציג ציבור לוועדה הזו מגיע.    משה חזות:

 ועכשיו אני רוצה לספר לחברי הוועדה משהו. 

 המועצה.    :רועי גבאי

. לא, לא, 52חברי המועצה, סליחה. אנחנו מגיעים לבקשת ליאור להרצל    משה חזות:

יך שם ...שהוא בעיקול. ושם צריך לעשות שם , ... ולפני כן, בדקתי את הנושא ונכון. צר52-לא. אני מגיע ל

מראה. לא, אל תדבר. אני מדבר עכשיו. הוא רצה לבצע הוא על חשבונם. על חשבון הוועד. אמרתי לו לא. 

  -המראה צריכה להיות על אי התנועה וזה התפקיד שלנו ואנחנו נבצע. ואכן, זה המקום היחידי 

 אבל זו הדוגמה,    ליאור דדוש:

 רגע, רגע,    משה חזות:

למה צריך תוכנית כוללנית. כי לא יכול להיות שאני מכיר את עבודת    ליאור דדוש:

 העירייה, ויודע לפנות בשם שלושה בניינים, יודע לקבל, יודע לפנות לוועדת תנועה, 

 אבל לא נותנים לדבר.    משה חזות:

 אני רוצה בשמונה וחצי ...    תם ליפשיץ:

 יך לשאול את מי ... הוא צר   משה חזות:

אותי ראש העיר לימד פעם שחצי שנה צריך לשבת, לסתום את הפה    תם ליפשיץ:

 ולהקשיב. 

 אז אני ממשיך.    משה חזות:

 ודרך אגב, עשו ... לתוכנית.    חיים מסינג:

אז אני מבקש. ... אני ממשיך, חברים, ברשותכם. אני ממשיך,    משה חזות:

ברשותכם. כי זה נושא שמאוד כואב לי. אני ממשיך ברשותכם. אנחנו מגיעים, וליאור פתאום לא מבקש 

 אליו הביתה. לא, לא, לא, לא, מראה. הוא מבקש לפתוח נתיב 

א', זה שקר, משה. א', זה שקר. א', זה שקר. אני אדייק אותך. כן.    ליאור דדוש:

מטר. לא ביקשו לפתוח נתיב ולא  300הבעיה, והיתה בעיה בכל השכונה, זה הגדר שהצבתם מול הבניין 

 ביקשו שום דבר. 

 ביקשת, יש לי שישה אנשים בוועדה, אני יכול להביא אותם.    משה חזות:
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 ות, ... אתה שמעת פנייה כזאת ממני? תביא תוכני   ליאור דדוש:

 לא, ...    משה חזות:

 משה, תעשה לי טובה.    ליאור דדוש:

 עכשיו תקשיב. עכשיו, שם אני מבין שאתה לא מבין תחבורה.     משה חזות:

אגב, בוצעה המראה לבקשתי. זאת אומרת גם הגשתי וגם הוועדה    ליאור דדוש:

 החליטה שאני ... בעניין. 

 שם הבנתי שאתה לא מבין תחבורה.    זות:משה ח

בוא, תפתח, משה. לא יעזור לך, משה,  אז למה הוועדה אישרה את זה?   ליאור דדוש:

 לא יעזור לך. פניתי לגבי מראה. והוועדה אישרה מראה. זה אומר שהפנייה היתה במקום. 

 אתה יכול לדבר עד מחר. ... הוא יסיים, אחר כך תדברי.    משה חזות:

 משה, אחד ... שתיים ...  ד"ר ירושלמית מאושר:

 איך אתם נשמעים בחוץ. ... לגמרי, לגמרי. בואו, נסיים שנייה.  משה, ...    :רועי גבאי

רבותי ... עשו כבישים והיום התחילו לקרצף פסי האטה. התוכנית    משה חזות:

 מסודרת, תוכנית כוללנית של נאות שמיר. סימון מעברי חצייה ... יש תוכנית מסודרת. ... 

  -... אתה התחלת לענות   ד"ר ירושלמית מאושר:

 משה, לא עולה להצבעה עכשיו ...    דורון מלכה:

... עסק בענייניות מלאה בכל נושא ונושא. השולחן הזה  שנייה, עד היום   :רועי גבאי

הביא פה שיח עמוק, משמעותי, בכל דבר ודבר. אבל מה, בדיוק כמו שאמרת. תעלה להצבעה. כי בכותרת 

 זה מה שרוצים כרגע. 

 לא, לא,    דורון מלכה:

   כי אנחנו שלושה חודשים ... )מדברים ביחד(   :רועי גבאי

אני לא אחכה ... בגלל שיש בחירות. אני רוצה עכשיו פתרון. הבנתי ...    ליאור דדוש:

הוא לא יודע לפנות. לזה תהיה מראה ולזה לא תהיה  40יודע לפנות ובהרצל  50לא יכול להיות שבהרצל 

 מראה. לא יכול להיות. 

 קודם כל ניתן פתרון.    :רועי גבאי
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 פנייה. מי שפנה קיבל מראה. ... לא ניתן פתרון. ניתן פתרון לפי    ליאור דדוש:

 אנחנו ... על כל    משה חזות:

 מי בעד?    :רועי גבאי

 עדיין לא ענית על הכל. ...    ליאור דדוש:

 אם יש פה פגיעה,    :רועי גבאי

 יש פה הצעה,  אין פה פגיעה ... איזה פגיעה? איזה פגיעה?   ליאור דדוש:

 ... אומר שזה ... מי פנה?    :רועי גבאי

 לא אמרתי את זה. אל תגיד דברים שלא אמרתי.    ליאור דדוש:

 רועי, רגע. אני רוצה, רגע, משה. רועי, רועי.   ד"ר ירושלמית מאושר:

 כן, ירושלמית, בבקשה.    :רועי גבאי

יכול להיות שמה שאמרת עכשיו, היית צריך להגיד מראש 'אני מבקש   ד"ר ירושלמית מאושר:

, לא נורא. 4-להוריד את ההצעה הזאת מסדר היום'. עכשיו, סוף סוף משה התחיל לענות, הוא התחיל מ

 , 5, אמר קרצפו, עושים מעברים. 4אנחנו נחזור. אבל התחיל לענות מסודר. 

 את רוצה לנהל לי את השיח?    משה חזות:

 לא, אני התחלתי ...   ר ירושלמית מאושר:ד"

  -? אמרתי, הוועדה 1-... את רוצה שאני אחזור ל   משה חזות:

 לא, משה! אני, אני נתתי לך מחמאה.   ד"ר ירושלמית מאושר:

תודה. אז בבקשה קצת שקט. אני רוצה להמשיך. תודה. לגבי מראות    משה חזות:

, איפה 54, 52-והיציאות של כל הרחובות. מראה פנורמית רק ב פנורמיות, הוועדה בדקה את כל הכניסות

  -שליאור גר, בגלל 

 בשלב זה זה ייבחן שוב, לאחר פסי האטה.    :רועי גבאי

 אז זאת אומרת יש מקום לבחון שוב.    ליאור דדוש:

 זה ייבחן שוב,    :רועי גבאי
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 אבל לא בתוכנית כוללנית, אלא בשם אחר.    ליאור דדוש:

 אתם רוצים שאני אמשיך?    חזות: משה

 אתה רוצה אולי לדבר ... כי גם לי יש מה להגיד.   ד"ר אהוד ויצמן:

אוקיי.  לגבי הרחובות החד סטריים. ליאור, אתה צריך להבין. התוכנית    משה חזות:

  -הזאת תוכננה על ידי יועצי תנועה וזה נכון 

  אז מה? אז מה?   ליאור דדוש:

אם אתה עכשיו עושה חד סטרי,  ני אסביר. יש שתי כניסות. ולמה?א   משה חזות:

 אתה מעמיס את כל התושבים שגרים שם, אתה מעמיס על צומת אחת. זה מוקד סיכון. 

 היום בכל צומת יש לך כניסה ויציאה, ושתי פרסות. היום בכל צומת.    ליאור דדוש:

 אני מסביר.    משה חזות:

 מפגשים, של כניסה, יציאה, ופרסה לכל כיוון.  יש לך שמונה   ליאור דדוש:

 תקשיבו! זה חד סטרי...    משה חזות:

שנייה כוס מים. שנייה, אני מבקש.  משה, אפשר להוריד את הטון? אפשר   :רועי גבאי

 בואו נכבד את המקום. 

 אז אני מבין ואני מסביר מה זה ...    משה חזות:

 תוריד את הטון.    :רועי גבאי

לא, לא, תן לי. אני רוצה ... כשאתה נכנס, כשאתה עושה רחוב שהוא דו    חזות:משה 

 סטרי לחד סטרי, אתה מעמיס את כל התושבים כניסה אחת ויציאה על צומת אחת. וזה לא נכון תחבורתי. 

 אבל היום יש לך הלוך חזור בשני הכבישים. ...    ליאור דדוש:

 לא, לא, מתפזר שווה בכל הכניסות.    משה חזות:

 הנושא הזה של חד סטרי, שנייה,   ד"ר אהוד ויצמן:

שנייה, רגע. תן לו אהוד, תן זכות קדימה לוועדת תנועה ותמרור כרגע.    :רועי גבאי

 . 6, 5, 4, 3, 2לסיים. הוא בסעיף 

לא, אין לי בעיה. להיפך, אני רוצה לדבר באמת ברוגע. לנסות להסביר.   ד"ר אהוד ויצמן:
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אמרתי על ה... תראה, אני מבין קצת. העניין הוא כזה. היה תכנון מוקדם של התנועה של נאות שמיר. לפני 

 כשנתיים עשינו ... 

 אתם עשיתם את זה. לא אני.    משה חזות:

מי עשה, מי אשם. מי היה בוועדת זה, מי  אני לא שם, משה. אני לא שם.   ליאור דדוש:

 היה בוועדת זה, 

 האנשים שישבו פה היו ... העוזר הזה, אלה שהיו פה. עכשיו הם מבקשים    משה חזות:

 אני המלצתי ... בוא, בוא, עזוב את הפופוליטיקה.    ליאור דדוש:

 אבל תן לי לסיים. ...    משה חזות:

תקשיב לי שנייה. ההצעה  רועי,י חושב, לכן ההצעה הזו אני אחזור. אנ  ד"ר אהוד ויצמן:

 .ת  למה?  כי עברו מספיק שנים מאז שהתאכלס העסקחהזו מונ

 אמת.    :רועי גבאי

חלילה. אני גם הייתי  לא טובעכשיו, אנחנו לא אומרים שמה שנעשה   ד"ר אהוד ויצמן:

כיפק. אבל יש כמה דברים שאני -יך, על אבכיסא הזה. ישבתי לא מעט זמן. עשינו. ככל שיכולנו, אתה ממש

 מכיר. למשל העניין של הרחובות החד סטריים. 

אגב, בחנו את זה ברצינות. יש מהלך כזה שאתה עשית בנווה אילן. ומסתבר שזה עובד פיקס. בהתחלה זה 

ד כמו שעון היה דו סטרי. הלכו ועשו את זה, הנה מחמאה, זו עבודה שלו. ואני רוצה להגיד לך, היום זה עוב

הלופ. אתה נכנס, יוצא, אין שום בעיה. לא רק שאין בעיה, גם הוספנו מקומות חנייה. שווה. אני אומר 

 שווה. 

 לא בבנייה רוויה. בנייה רוויה, אהוד, יש לך ...    משה חזות:

אני אגיד, אני אומר ... אני מקבל ויכול להיות שהדבר הזה נדרש. אגב,    :רועי גבאי

 הדבר הזה נדרש יכול להיות גם בירוקה. 

 יכול להיות.   ד"ר אהוד ויצמן:

ברחוב המפרש, גם עם משמעויות. יש עוד איזה רחוב שאנחנו צריכים    :רועי גבאי

, שרק אוכלסה, זה הזמן לשינויים ולרכבים על לבחון אותו. אני לא חושב שנאות שמיר בשלב הזה, הנוכחי

 30המדרכות, ודברים. עשינו בחינה של חניות. אנחנו הולכים לפתוח בשכונה, אני לא זוכר את המספר, 

ומשהו חניות חדשות. בנוסף. הולכים לפתוח, כמו שקורה עכשיו בירוקה. בירוקה אנחנו פתחנו  40ומשהו, 

 חניות חדשות.  80, 70-קרוב ל
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 זה העלאה והורדה. חניות להעלאה והורדה. כרגע ...    ה חזות:מש

, 70-בירוקה היום אנחנו פותחים באופן פיצנטה בכל הרחובות, קרוב ל   :רועי גבאי

 80, 70-סס"ל, מורידים את המדרכות, מיישרים, שמים עוד חניות. קרוב ל חניות אחרי תכנון. פותחים 80

.. אותו הדבר הולך לקרות בנאות שמיר.  בנאות שמיר לדעתי יגיעו חניות בשכונה הירוקה. לאט לאט .

 . 30-לאזור ה

 חניות בערך.  30   משה חזות:

חניות, שגם  30ומשהו,  20חניות. אל תתפוס אותי במילה.  30-אזור ה   :רועי גבאי

כניס אותה. הולכות להיפתח. לפעמים זה צירי אוטובוס ארוכים, לפעמים זה לשון שנכנסת שאין סיבה לה

עשו את זה בתקן מאוד מחמיר, שאמרו זה יציאה משצ"פ. אין סיבה. אפשר לשים גדר למניעת התפרצות, 

 ובמקום זה להרוויח עוד חנייה. 

יצאנו עם יועץ תנועה ומוכנים עוד ועוד. אחרי שנסיים את כל התהליך הזה, אגב, אחת המחשבות אולי 

ייצר חנייה לרחוב. לא תוכנן שם מפרץ חניות. אבל אמרנו אולי. ברחוב הראשי של חטיבת גבעתי ההיקפי, ל

 תלוי בעומס תנועה, תלוי במשמעויות. תלוי בפארקים שמתוכננים להיות שם. 

 בשצ"פים מתוכננות חניות. אנחנו ...     משה חזות:

 צריך תוכנית כוללנית לנאות שמיר. ...    ליאור דדוש:

   )מדברים ביחד(

אבל זה דורש התייחסות נקודתית לכל דבר. שנייה. משה, תן לי לסיים.    :רועי גבאי

כל הדברים האלה נבחנים לעומק. חלק מהסטטוס שוטף על הנושאים האלה. אמרתי לגבי חניות, מראות ... 

  -פנורמיות, איפה שנכון כרגע 

 אתה אומר שלא צריך יותר מראות פנורמיות בנאות שמיר?    ליאור דדוש:

 אני אחליט. ...    :ירועי גבא

 אתה לא מבין תחבורה. אם היית מבין,    משה חזות:

 משה.    :רועי גבאי

 אני פניתי פעם אחת לוועדה ברשותך, ... את מה שביקשתי. ...    ליאור דדוש:

 הלאה, שנייה. ...    :רועי גבאי

לא קיבלתי תשובות ... אי אפשר להגיש לוועדת תנועה פתרון שיכול    ליאור דדוש:
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 להיות שמורכב גם מאנשי חינוך ... 

 ... לדעת לזמן ....   :רועי גבאי

 אתה לא מבין מה הבעיה.    ליאור דדוש:

אני מבין לחלוטין את הבעיה. קצת ... אמרתי, מראות פנורמיות כרגע    :רועי גבאי

יש מקום אחד רלוונטי. ככל שהדבר הזה יידרש בהמשך, ייבחן שוב. הדר השני, הוועדה בחנה, ראתה ש

תנועת רחובות, אמרתי. זה לא בשלב הנוכחי, שהשכונה עדיין לא סיימה את הפיתוח שלה. ברגע שהיא 

  -המרכזיות בנאות שמיר תסיים את הפיתוח, ייבחנו הדברים הללו. כרגע זה לא רלוונטי. אחת הבעיות 

 מה לא רלוונטי. זו בטיחות.    וש:ליאור דד

אבל תמיד אפשר למצוא ... חושב אחרת. ואני אומר ... אחד הדברים    :רועי גבאי

 המרכזיים בשכונת נאות שמיר, 

 זה לא אסתטיקה.    ליאור דדוש:

בסדר. אחד הדברים הרלוונטיים בשכונת נאות שמיר, זה גם משהו    :רועי גבאי

שעברנו חבלי לידה בנאות רבין. מחנים בחוץ. החניונים בנאות שמיר ריקים. אותו סיפור כמו שהיה לנו 

בנאות רבין.  ולאט לאט עם השנים והסברה, וצריך לעשות פה עוד תהליך הסברה ולהתחיל לבנות את 

ו בחוץ, כדי שלא יתפסו יותר חניות בחוץ. זה גם מהלך שצריך לייצר. התקנת הדבר הזה כדי שלא יחנ

 במפרים מבוצע כרגע. 

... מפגשים עם הרצל. כאילו יש הרבה צמתים מסוכנים. כל המפגשים    ליאור דדוש:

 של בורות ... 

 סימון מעברי חצייה.    :רועי גבאי

 ברחוב שיש בו גן ילדים.    ליאור דדוש:

איפה שיש ואיפה שיידרש. ואם יש נקודה ספציפית שנדרש לבחון בה,    :ירועי גבא

 אתה מוזמן ... לוועדת תנועה. 

אתם רוצים שנמשיך לפנות ספציפית לוועדת תנועה, ולא לייצר איזה    ליאור דדוש:

 קונטקסט ... 

   )מדברים ביחד(

 לא כל התושבים יודעים איך העירייה עובדת ...    ליאור דדוש:
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 ואני אוכיח לך ששיקרת עכשיו. אני אוכיח לך ששיקרת עכשיו.    משה חזות:

 אני אוכיח לך. ...    ליאור דדוש:

אם יש משהו שהוא משגע אותי שאומרים לי, הבן אדם משקר לי מול    משה חזות:

 העיניים, אומרים לי לא ... 

 תוציא אותי החוצה. תוציא אותי החוצה. ...    ליאור דדוש:

 לא, לא, שנייה רגע. תן קצת כבוד למי שעסק ועוסק שנים בנושא הזה.    :רועי גבאי

כל השכונה פנתה לגבי הגדר בנאות שמיר. כל השכונה פנתה לגבי הגדר    ליאור דדוש:

 בנאות שמיר. 

 פופוליטי. פופוליסטי.    משה חזות:

וזמן להגיש את אנחנו נבחן כל נושא לגופו בוועדת תנועה. אתה מ   :רועי גבאי

 התוכניות לוועדת תנועה. 

 הגשתי. במועצת העיר.    ליאור דדוש:

כל דבר יוגש לוועדת תנועה, ומה שצריך זה ייבחן בסטטוס המלא    :רועי גבאי

 בוועדה מקצועית. 

התושבים ימשיכו לפנות למראות ויקבלו תשובות, והבעיה תבוא שוב    ליאור דדוש:

 והיועץ ישלמו לו שוב. 

מי בעד ההצעה של ליאור, בבקשה? שבעה. מי נגד? תודה. נפל. הלאה.    :רועי גבאי

 הנושא הבא. 

 :2/75/15החלטה מס' 

לא  –ההצעה לסדר של מר ליאור דדוש בנושא "תוכנית תנועה כוללנית נאות שמיר" 

 עברה. 

ון בעד: ליאור דדוש, ירושלמית מאושר, אהוד ויצמן, חיים מסינג, אלי מזוז, דור 7

 מלכה, מאיר שטרית.

, תם ליפשיץ, שחר  7 , רם שרון ,פאלי כהן, יהודה דנינו נגד: רועי גבאי, משה חזות 

 סימנה.  

  )מדברים ביחד(

 



 עיריית יבנה
 3.207.09מתאריך  15/75מן המניין מספר שלא תמליל מועצה 

 
 לוגו העירייה                                                       לוגו חברת התמלול                                

 

 24 

 הצעה לסדר יום של חבר המועצה מר ליאור דדוש בנושא "מפת הרעיונות/מגדל הרעיונות". .4

 הנושא הבא. מגדל רעיונות? :רועי גבאי

כיום לתושבי העיר ישנה אפשרות לדווח על מפת רעיונות/מגדל רעיונות.    ליאור דדוש:

לשמור על תחזוקה גבוהה של המתקנים והתשתיות  תקלה במוקד העירוני ובכך לסייע למערך העירוני

מי  לתושב רעיון או יוזמה חדשה לקדם בעיר, לרוב הנושא כרוך במסע ארוך על מנת לברריש כאשר  בעיר.

באמצעות  מוקד? מנהל האגף? לשכת ראש העיר? או לבררהאם זה ההפונקציה הנכונה אליה צריך לפנות? 

, פגישהאו תיאום  קבלת קהלאם  ?ועדהכיצד לפנות לאותו גורם, האם זה במייל? האם זה  מכריםו קשרים

פנס רחוב? צל? למי למי פונים כאשר רוצים לבקש ספסל במקום שאין בו? פח? ומה ההליך הצפוי לפניו? 

  בארץ אחרת? או שראיתי בעיר אחרתחדש יוזמה חברתית? למי פונים כאשר יש לי רעיון  פונים כאשר יש לי

תושבים  כמת ההמונים והרצון להביא לידי ביטוי מעורבותוכחלק משיפור השירות לתושב, הכרה בח

ה על הקמת מפה דיגיטלית מועצת העיר תנח בנושאים חשובים לקידום העיר הריני להציע בזאת:

הפנייה, מיקום , תיאור הפניה. קישור ולמלא טופס אליה יכול כל תושב להיכנס באמצעות תאינטרנטי

כל פניה תיקלט במאגר פניות ייעודי והתושב יקבל הודעה שפנייתו , תמונה. אפשרות להוספת טקסט

אופוזיציה , עובדי  ,ם נציגי קואליציהצוות ייעודי עאו  אחת לחודש או על פי צורך תתכנס ועדה. התקבלה

  נציגי ציבור ויבחנו הרעיונות.וכמובן  עירייה

, שזה העיקר, לממש כל רעיון אלא ביצירת זכות שיוויוניתמן הסתם אין בפיתוח הערוץ משום התחייבות 

זוגות  60,000להרוויח עוד  כמובן לקידום ולפיתוח העיר ועבורנו  ל התושביםללכ יצירת זכות שיוויונית

מפת הרעיונות תהיה שקופה לציבור כך שכל תושב יוכל לראות . 60,000כמעט  עיניים אוהבות וחכמות.

לא המצאתי את הרעיון. הבאתי לכם גם דוגמה מעיריית כפר סבא  רעיונות שהוצעו דרך הפורמט.

 שעושה את זה. יש את זה גם במקומות אחרים. וזה הכל. 

תודה, ליאור. אני אגיד מילה, ותיכף אני אקריא את התשובה. או אני    :רועי גבאי

ינאי, מנהל מערכות מידע התייחס לדבר הזה. אני  אקריא את התשובה שלי ואז אני אתייחס. יהודה 

החדש. מכרז שלם לכל ניהול קשרי הלקוחות בעירייה.  CRM-אעדכן שיש לנו, אתם יודעים את זה, מכרז ל

כמה תהליכים. הכניסה ... למעקב ובקרה, לניהול. וכל המערכות העירוניות בפנים.  העירייה עשתה עוד

מעדכנת את האתר העירוני, זה גם מכרז באוויר. אני חושב, בצניעות אני אגיד את זה. שבקצב שיצרנו פה 

אני מענה ונגישות ושיתוף ציבור ושקיפות ושיח ופניות ציבור, בתצורה שלא קיימת בקצב הזה. ברשותך, 

 אתייחס לתגובה.  'הי, רועי. בהמשך להצעתו של מר חבר המועצה ליאור דדוש, להלן תגובתנו'. 

 יש לנו את זה?    אלי מזוז:

לא, שלח לי יהודה. 'מיזם מפת הרעיונות העירונית והצגת שכבת המידע    :רועי גבאי

, הנ"ל יהיה ניתן למימוש באמצעות מערכת ניהול קשרי הלקוחות, אשר תיבחר במכרז, VISבאתר העירוני 

אותו פרסמה העירייה וחיבור למערכת. לאחר הכרזת הזוכה במכרז אפשרי לאפיין את הנושא במסגרת 
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האפיון הקיים המפורט, שיבוצע עם הספק. בנוסף, העירייה מבצעת שימוש במערכת הניהול, לתהליכי 

בור, אשר אף היא יכולה לספק מענה לחלק מהצרכים אשר הוצגו'. כל הדבר הזה וכל הרעיונות שיתוף צי

 האלה כבר היו בתהליך אפיון מלא של העירייה. 

כלומר אפשר להגיע לשם בתהליך, מה שהוא כותב לפחות יהודה. אני    ליאור דדוש:

 לא חושב שזה אופיין עדיין הפיצ'ר הזה. 

 לחלוטין. אופיין    :רועי גבאי

 לפחות מהתשובה שלו לא מובן כך.    ליאור דדוש:

אופיין לחלוטין. אפשר יהיה להכניס את זה, אפשר יהיה להטמיע    :רועי גבאי

 דברים, 

אפשר להכניס מבחינת המערכת. אבל צריך גם להחליט שאתה רוצה    ליאור דדוש:

. אתה יכול להחליט על פיצ'ר כזה או CRMלהכניס את זה למערכת. המערכת יש לה יכולות רחבות. זה 

  -אחר. אבל להחליט 

 רועי, אבל ... הצעה יפיפייה.    דורון מלכה:

 כי זה מקודם.     :רועי גבאי

 זה לא מקודם. ...    ליאור דדוש:

אמרתי, הדבר הזה מקודם. הדבר הזה ייבחן מקצועית, אם זה בתצורה    :רועי גבאי

 כזאת או בתצורה אחרת. ... 

 ... את ההצעות שלי שאמרתם שהם מקודמות כבר. ...    רם שרון:

 ... עכשיו יחסי גומלין?    דורון מלכה:

 לא, אבל תהיה עקבי.    רם שרון:

 אבל יש גם את טובת העיר. ...    דורון מלכה:

לעירייה. תבוא ותגיד כל הכבוד  CRMחבר'ה, תבוא ותגיד שאפו. יש פה    :רועי גבאי

 ... 

 שאפו, שאפו. ...    מלכה: דורון

 חבר'ה, מי בעד ההצעה של ליאור?    :רועי גבאי
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 כולם.    דורון מלכה:

ירד. . מאופיין כבר. CRM-מי נגד? מעולה. מאופיין וקיים וזה חלק מה   :רועי גבאי

 הלאה, הנושא הבא. 

 :3/75/15החלטה מס' 

 לא עברה.  –הרעיונות "  ההצעה לסדר של מר ליאור דדוש בנושא "מפת הרעיונות/מגדל

בעד: ליאור דדוש, ירושלמית מאושר, אהוד ויצמן, חיים מסינג, אלי מזוז, דורון  7

 מלכה, מאיר שטרית.

, תם ליפשיץ, שחר  7 , רם שרון ,פאלי כהן, יהודה דנינו נגד: רועי גבאי, משה חזות 

 סימנה.  

 אני רוצה להחמיא לליאור על הכותרת. 'מפת הרעיונות'.    תם ליפשיץ:

זה השם בכפר סבא. אז פה אמרתי אולי נאמץ, נעשה מגדל הרעיונות.    ליאור דדוש:

 לנו יש מגדל. 

  -נושא הבא. לנו יש ... ויש לנו שדירת    :רועי גבאי

כות לכל עדיין אם מישהו עולה להציע רעיון, הוא לא יודע איך, הז   ליאור דדוש:

 התושבים לא שווה. 

 יש פניות ציבור על מלא, ויש מוקד על מלא.    :רועי גבאי

 לא משנה. לא משנה.    ליאור דדוש:

 על מלא. יש לו מערכת ...  CRM... מערכת    :רועי גבאי

 כל מה שאמרת לא שייך להצעה.    ליאור דדוש:

 אתה לא מכיר אותה.    :רועי גבאי

 לא שייך להצעה.    ליאור דדוש:

 אתה ... את המערכת?    :רועי גבאי

 זה לא שייך להצעה.    ליאור דדוש:

ליאור, הכל בסדר. בבקשה, הנושא הבא. הלאה, את הכותרות שלכם    :רועי גבאי

 עשיתם. הרי זו המטרה בסוף. לעשות כותרות. תעשו כותרות. הלאה, כן. 
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ואני רואה שהצבעתם נגד הכל. הכל שהכל בינתיים אנחנו הצבענו בעד.    ליאור דדוש:

 ענייני. 

 הכל ענייני לחלוטין. קדימה.    :רועי גבאי

 רועי, קצת קשה לי עם האמירה הזאת של 'כותרות'.    אלי מזוז:

אלי, לא צריך להביא שום דבר מההצעות לסדר האלה בתקופה הזאת.    :רועי גבאי

 ת זה חודש שעבר. נקודה. הבאנו את זה חודש שעבר. אבל הבאנו א

 מה אתה צועק?    אלי מזוז:

מה זה מה אתה צועק? אני אומר, אם אתם רוצים לעשות פה קרקס    :רועי גבאי

 ופוליטיקה. אני לא. לא אתן להכניס אותו. לך לציבור ... 

יש לנו כלים להשתמש בהם. אנחנו הצבענו איתך על כל הצעה שהבאת.    אלי מזוז:

זה לא פוליטיקה. ... נציגי ציבור ... למשוך את החבל משני הצדדים ולשחק משחק. כשאנחנו אתכם 

והולכים יד ביד על כל דבר שלטובת העיר. יש פה ... על ההצעה שלי הסברת למה אנחנו חלוקים. הבאת 

נייה, שנייה. שנייה, רועי. הקשבתי לך. היינו חלוקים בדעתנו. בדבר שיש מחלוקת את המשנה שלך. ... ש

 עניינית, אני יכול לקבל שיש מחלוקת עניינית. אני מדבר... 

 יש ישיבת מועצה שלא מן המניין ...    תם ליפשיץ:

גם צועק וגם לא מקשיב. תמשיכו, תמשיכו לנהל את זה בצורה כזאת.    אלי מזוז:

 רפה. בושה וח

 ... לעשות כאב, ראש, חבל על הזמן.    תם ליפשיץ:

 הנושא הבא.    :רועי גבאי

 די, די, אלי, מספיק.    ליאור דדוש:

מה זה הדבר הזה?! ... לא, אני מדבר איתך  לא, פתאום צועק עלי?!   אלי מזוז:

   הדבר הזה?!ומדבר איתך בצורה נעימה.  אתה פתאום מרים עלי את הקול וצועק עלי?! מה זה 

 פתאום אני צועק עליך ומרים את הקול?    :רועי גבאי

 כן. ... נשמה.    אלי מזוז:

 כן, בבקשה. ...    :רועי גבאי
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 בקשה לדיון בנושא הקלות בתשלומי הרשת למתנ"סים. .5

  -על רקע מערכת חדשה    ליאור דדוש:

זה מה שאתה יוצר. זה מה שאתה יוצר. המשחק הכפול הזה, זאת    אלי מזוז:

  -הבושה. זאת הבושה. כשאנחנו מנסים להביא נושאים 

  -אלי, למה חודש שעבר    :רועי גבאי

אני איתך בתקשורת במשך ארבעה חודשים, מנסה להגיע לוועדת חינוך    אלי מזוז:

לדבר איתך, אתה אומר לי 'נגיש לזה או לזה'. פתאום זה לא. פתאום יש תמיד תירוצים למה לא. אנחנו 

 מנסים ל... לציבור. בסיפור הזה הוא ... 

 . 31.10-אלי, כולנו ... מבחן הציבור ב   :רועי גבאי

 עניין ... זה ה   אלי מזוז:

   )מדברים ביחד(

זה המקום לבוא ולהביא הצעות. ... לציבור. זה המקום להציע הצעות    ליאור דדוש:

 ... 

 אני מתבייש. מתבייש. איכס.    אלי מזוז:

 אתה מתבייש?   :רועי גבאי

אני  מתבייש בהתנהגות הזאת, כן. ... זה גועל נפש. אני מוציא, נשמה    אלי מזוז:

 יך להיות הגננת ולהגיד משפטים. ... רוצה גילוי נאות? רוצה גילוי נאות?שלי, ותמש

 מה, גננת זה הסיפור שלך? למה ... את הגננות?   :רועי גבאי

 אה, שנזכיר את הגננות? שנעלה את הדיון עם הגננות?   אלי מזוז:

 בבקשה.    :רועי גבאי

 לפתוח?    אלי מזוז:

 בבקשה.    :רועי גבאי

 אני לא אפתח. אני מכבד אותך. אני לא אפתח.    אלי מזוז:
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 ... הבאה.    :רועי גבאי

 בעזרת השם. נעלה גם את הסיפור של הגננות. רעיון טוב. מעולה.    אלי מזוז:

להעלות בקשה בדיון בנושא הקלות בתשלומי רשת  אני רציתי    ליאור דדוש:

, חבר, ראיתי הרבה דברים. גם אתה. ואני לא למתנ"סים. מכיוון שבשנה האחרונה יש הרבה רזרבות, רגע

בשיח הזה. בשנה האחרונה יש הרבה שינויים לרעה, גם באפשרות חלוקה לתשלומים, גם בהנחת אחים 

אוטומטית, גם בקריטריונים לוועדת הנחות וגם שעכשיו התחילו לחייב, אם הורה נרשם לקייטנה באוגוסט 

אותו בתחילת הקייטנה. עכשיו, לאור ההצבעות הערב, אני מחייבים אותו במאי, כשפעם היו מחייבים 

 אמשוך את ההצעה. אני חושב שאתם צריכים להתבייש, כמועצה. 

 למה למשוך?   תם ליפשיץ:

אני אגיד לך למה. אני אגיד לך למה. כי אתם מצביעים נגד... אני אמשוך    ליאור דדוש:

 בחרת לישיבה ... אותה. בגלל שההצבעה פה היא לעומתית ופוליטית. ונ

 אין בעיה.    :רועי גבאי

בינתיים אבל, כל הדברים האלה שרשומים אלה דברים שקורים באמת.    ליאור דדוש:

 אלה דברים שקורים באמת. באמת להורים גובים יותר, לוקחים פחות תשלומים. ... 

 אם אתה ... אסור לך לדון.     דובר:

 לא, אני ... כי מנכ"ל הרשת נתן מענה ...    :רועי גבאי

 בסדר.    ליאור דדוש:

 אני רוצה להקריא. אני מברך על הפנייה ...    :רועי גבאי

 אני משכתי. אני אציג את זה שוב פעם.    ליאור דדוש:

 ... להציג את הדברים. ... אין בעיה.    :רועי גבאי

 בסדר, שלא יהיה מצב ... עוד שבוע.    דורון מלכה:

אין בעיה. אני מברך על הפנייה ... הדיון בנושא הרשת למרכזים    :רועי גבאי

קהילתיים עושה ככל שעולה בידה, על מנת להעניק את השירות הראוי לתושבים ובמחיר הנמוך האפשרי. 

פעילות הינה כמובן מבורכת. מציאת מקורות מימון חדשים שיאפשרו הקלה בחלקם של ההורים במימון ה

למרות עלייה במחירי התשומות ודרישות השכר במסגרת עליית המחירים הכללית במשק, הוחלט שלא 

 להעלות את מחירי הקייטנות להורים ולהישאר ברמת המחירים של השנה שעברה. 
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ואיכותית, צוות  התלמידים והתלמידות שנרשמו לפעילות מגוונת 6,000-השנה, במסגרת הקייטנות, ייהנו כ

מתאים וכן מארוחת בוקר קלה, פרי וכריך, שלא ניתנה בעבר. לשימושם של התושבים הועמד אתר חדש 

ומתקדם, שאפשר להירשם במהירות ובנוחות, ללא צורך להגיע למשרדים או להמתין למענה טלפוני. אמנם 

ך אותם תושבים שפנו וביקשו . א3-ל 10-הסדרי התשלום השתנו, ומספר התשלומים כברירת המחדל ירד מ

 לפרוס למספר רב יותר של תשלומים, או לדחות את מועד תחילת התשלומים, נענו בחיוב.

 איך פנו התושבים האלה?    ליאור דדוש:

 דרך קבוצות הווטסאפ.    תם ליפשיץ:

בנוסף, בוטלה הדרישה שהיתה נהוגה לתשלום מקדמה ברישום    :רועי גבאי

אין יותר מקדמה. וזאת בין השאר על מנת להקל על עומס התשלומים להורים. ₪.  600 לצהרונים בגובה של

הגבייה לצהרונים תחל אך ורק בתחילת השנה. לרשת מדיניות הנחות ברורה, שאושרה על ידי הנהלת 

הרשת ונמצאת באתר הרשת החדש. ועדת הנחות פועלת בהתאם לקריטריונים ברורים ובאופן סדיר 

ים באתר אין אפשרות לקבל הנחות באופן אוטומטי, זה נכון. גם לאתר הקודם וגם לנוכחי. ומתועד. לנרשמ

ההנחה ניתנה באופן ידני על ידי מזכירות הרשת. אכן באתר החדש התהליך הטכני של מתן הנחות לא 

אישרנו הוסדר ועל כן ישנו עיכוב מסוים במתן הנחות וגם זה יוסדר בקרוב. אני אומר באותה נשימה. אנחנו 

 פה לפני חודש, לפני חודש אמרנו שאנחנו נותנים לתקופה הזאת לעבור באופן ממלכתי, 

חבר'ה, אי אפשר ... דברים. היו פה ... לא חודש שלם ... זה דבר חדש.    ליאור דדוש:

 זה דבר חדש. 

כל חברי המועצה פה הסכימו לדבר הזה. ואחרי זה, בגלל עכשיו    :רועי גבאי

התקופה, באים ואומרים 'יאללה, בואו נייצר עוד ועוד ועוד'. חבר'ה, אני אגן בגופי, בגופי, על מועצת העיר 

  -ועל המקום ועל השולחן הקדוש הזה, כדי שהוא יישמר ברמה 

 א יישמר?! ... כשהביריונים ... ממה הוא יישמר? מהצעות ... ממה הו   ליאור דדוש:

 חוסמים אותנו בהצעות לסדר, זה מצוין. ...    אלי מזוז:

   )מדברים ביחד(

 אנחנו מגנים על התושבים. ... שאתה מעביר אותם ומחליף אותם ...    אלי מזוז:

... מנכ"ל הרשת שהתשלומים באמת הורעו. אין הקלה תזרימית. באמת    ליאור דדוש:

 ם הנחת אחים אוטומטית. אבל אנחנו סתם מביאים נושאים. יש בעיה ע

 לא, אנחנו נגן מפנינו.    אלי מזוז:

 כן, נגן מפנינו. תשאירו את החלוקה לתשלומים, העיקר שלא נעלה. ...    ליאור דדוש:
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כולנו ... כולנו נצא. יגיע היום של הבחירות, כולנו נהיה שם. ... כשיגיעו    אלי מזוז:

 צא. אני דוגל בשיתוף ציבור. כן, גם פה. לא רק בזה. גם פיזית. אני מגיע לאנשים.  הבחירות נ

 אפילו בוועדת חוקה נתנו לי לדבר ... פעמיים.    מאיר שטרית:

 

הצעה לסדר של חבר המועצה מר מאיר שטרית בנושא "הארכת הסכם החכירה או ההפעלה בין  .6

 נוספות באותם תנאים".שנים  49העירייה לפארק המים לתקופה של 

חברים, תראו. אני ער לאווירה שקיימת פה. אני לא אוהב אותה. אבל    מאיר שטרית:

אני אומר מבחינתי הגשתי הצעות לסדר יום. אחת ההצעות שקיבלתי בגללה חוות דעת משפטית של 

משפטית פנתה.  היועצת המשפטית, שאני לא חושב, בעיני, היא נכונה. אבל אני מכבד את העובדה שיועצת

אני לא חושב שהיא הצעה צודקת. אני רוצה לבחון אותה משפטית, אם חוות הדעת שלך צודקת. אבל לגופו 

של עניין, אני רוצה לומר, אני רוצה להתייחס ברשותך, ולומר. אין שום סיבה בעולם לפגוע בפרויקט היפה 

 בנה, הזה, המיוחד במינו. וקראתי השבוע אגב, שיבנה, הפרויקט של י

 מקום שישי.    תם ליפשיץ:

 עשירי.     דובר:

 הוא דבר אקסלוסיבי והטוב ביותר בישראל.    מאיר שטרית:

 הפארק היפה, מקום שישי.     :דובר

היפה ביותר בישראל. אין סיבה לפגוע בזה. זה פרויקט שעשו אותו הרבה    מאיר שטרית:

 מאוד אנשים. תקופה אחרת לגמרי. 

 אני רואה פה ועדת שמות. זה מה שאני שומע ברקע.    :רועי גבאי

 מה אתה שומע?    מאיר שטרית:

 ועדת שמות, בלי נדר.    :רועי גבאי

 מה זה ועדת שמות?   מאיר שטרית:

הוא לא רצה, לא רצית לתת שם. אמרנו לראשי רשויות. לתת איזשהו    :רועי גבאי

 . אתר או משהו. יכול להיות שזה אחד הפרויקטים. ..

 ...  הדבר הזה בעיני   מאיר שטרית:
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 אם ... לשים לך ...     תם ליפשיץ:

 ... לאריכות ימים, מאיר. אומרים פה ברקע.    :רועי גבאי

מיוחד במינו, שנהנו תושבי יבנה, שנעשה בתקופה אחרת, לפני שכל    מאיר שטרית:

הברברנים מתחילים לדבר, ואין לי מושג ירוק על מה מדובר. ואני חושב שצריך לשמור את הפרויקט הזה. 

ואני מקווה באמת שתימצא דרך לשמר את הפרויקט הזה ולא רק לשמר אותו, אלא לקדם אותו. עכשיו 

 יתי שר הפנים ובא אלי ראש העיר, הרי אני עזבתי בדיוק בתפר שנבנה פארק המים. הרי ברור לכם שאם הי

מי שהחליף אותי יכול היה לבוא, כשר הפנים, אם ראש העיר היה בא אלי לחתום לא הייתי חותם לו על 

באותה תקופה בכלל אף אחד לא היה צריך חתימה של אף  האישור? אם היתה טענה כאילו של חתימה?

 40שאלו אף אחד. הכל היה, זה עולם אחר. העולם השתנה, חברים. אתם לא קצת ערים. עברו  אחד. לא

 שנה. 

 שנה. ...  40לא, אנחנו ערים. כי באמת לא הוסדר    :רועי גבאי

  -העולם השתנה. צריך להסדיר את זה. אז אולי    מאיר שטרית:

אמרתי את זה בעבר  אני אתייחס, ברשותך, מאיר, במשפט אחד. אני   :רועי גבאי

. אנחנו בגלל 1980כאילו בעיניים של  2023ואני אגיד את זה שוב. אי אפשר לבחון את הפארק בעיניים של 

תקופה, והתקופה הזאת היא תקופה רגישה כמו שהסברתי, שאנחנו לא יכולים להסדיר. אני רוצה להסדיר. 

והוא לא הסתיים. ואני רוצה להסדיר  שנה זה לא הוסדר. לא הסתיים התהליך באמת שהתחלת דאז, 40

 אותו. 

 שנה, ולא הסדירו.  20אחרי שני ראשי ערים,    מאיר שטרית:

ואני רוצה להסדיר אותו. הנה, אולי זרקו פה רעיון לוועדת שמות. אבל    :רועי גבאי

זאת זה כבר משהו אחר. רוצה להסדיר אותו בעזרת השם. כדי להסדיר אותו וכדי לבדוק את הבחינה ה

בצורה נהדרת הבאנו יועץ חיצוני. בשם, אני לא זוכר את שמו, צימרמן, בני צימרמן. יועץ חיצוני. יושב 

כרגע עם כל הגורמים השונים. שומע את זה, שומע מאן דהוא, שומע אותם, כדי באמת להבין את התמונה 

 הכוללת. כדי לצאת למשרד הפנים, למי שצריך, לעשות תהליך הקצאה מסודר. 

י אפשר לעשות את זה בתקופת הזמן הזאת, בחצי שנה לפני הבחירות. אנחנו נכנסנו לתוך התקופה הזאת. א

הסברתי את זה מהרגע הראשון, מסוף אפריל, כבר ארבעה חודשים. אני אומר, לא ניתן, בני צימרמן ישלים 

 מרתי בהוגנות, את הפעולות שלו, ייתן דוח מסודר ובעזרת השם, נסדיר את זה. ואני אומר, אני א

 אולי כדאי שידבר גם איתי.    מאיר שטרית:

בשמחה. ותרשמו את זה גם. בשמחה. לדעתי גם כתבתי לו את זה דאז.    :רועי גבאי

אבל אני אוודא את זה גם. אבל נוודא את זה גם. המטרה היא באמת לייצר פתרון כולל לסיפור הזה, כדי 
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שאם צריך להאריך ולהאריך את זה, כדי שיהיה פה סדר, למען שיהיה מוסדר, כדי שההסכם יהיה בתוקף. 

 הציבור כולו. 

 מה אתה רוצה ...    ליאור דדוש:

 ... כלכלי, משפטי שצריך לבחון את העלויות, את התקורות, את ההסכם.    :רועי גבאי

 מי לבדוק?    ליאור דדוש:

העירייה. ... הוא צריך לבחון את ההסכם. האם ההסכם דאז עומדים בו    :רועי גבאי

בהסכם היום. הוא צריך לבחון מה ההסכם החדש שצריך להיות. מה העלויות שביצעו עד היום. כי לקחו 

 על עצמם אחריויות כאלה ואחרות. 

  יש לו זמן ... לביצוע? עד תאריך מסוים הוא משלים את העבודה?   ליאור דדוש:

אנחנו לא יכולים להתחיל תהליך של הקצאה בתקופה הזאת. אני    :ועי גבאיר

 מבחינתי, אם הוא ישלים את זה עוד חודש, עוד חודשיים, נהדר. 

 נסדיר את זה אחרי הבחירות, בקיצור.    מאיר שטרית:

נכון. התהליך יהיה ... להסדיר את זה. ואני מסכים איתך. זו פנינה וזה    :רועי גבאי

 מקום נהדר ליבנה ואנחנו לא רוצים לפגוע בו. אנחנו רוצים להסדיר אותו ולתת מענה כולל לפתרון. 

 אחרי הבחירות. מאה אחוז.    מאיר שטרית:

 ומה הוא בוחן? רק את ההסכם? או שרק ...   ליאור דדוש:

הכל. את הטענות, את העלויות שבוצעו, את השטח ואת הקרקע, הכל.    :רועי גבאי

 הכל ... 

 שנה,  40-כל הנהלים של ה   משה חזות:

 הכל. הוא יושב עם כולם.    :רועי גבאי

 הציבור מעורב גם?   ליאור דדוש:

 כן, כן.    :רועי גבאי

 

הצעה לסדר של חבר המועצה מר מאיר שטרית בנושא "הקמת בריכת שחייה באתר שהיה מיועד  .7

 למרכז המבקרים. הבנייה תמומן על ידי העירייה או באמצעות מכרז בין יזמים מתאימים". 
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 ... בריכת שחייה לא תקימו במקום הזה.    מאיר שטרית:

 , אני אומר את זה שוב. הנושא הנוסף. אתה מושך את זה? חברים   :רועי גבאי

 ועדת שמות הוא יצטרך להחליט מהשניים מה הוא לוקח ...    דורון מלכה:

איזה? בריכה של יזם פרטי, זה כבר סיפור אחר. חבר'ה, ברשותכם אני    :רועי גבאי

כאן עכשיו. אנחנו בתקופה שנדרשת מכולנו ממלכתיות. זו אגיד עוד משהו, ואני אבקש את זה שוב. 

ה וזה הזמן, לא להתחיל לחפש כותרות ודברים. אני אמרתי, הבאנו היום את יו"ר ועדת בחירות, התקופ

אמרו לי ויצמן ומסינג בתחילת הישיבה 'רועי, אין הסכמה עדיין'. משכתי את זה אחורה. נביא את זה לדיון 

 פעם אחרת. יש פה אחריות שנדרשת בתקופת הזמן הזה. לבוא ולצאת כותרת, 

 שום כותרות, בלי קשר.    אלי מזוז:

 לא צריך הצעות לסדר בשביל לצאת לכותרות. זה בסדר, זה לגיטימי ...    :רועי גבאי

   )מדברים ביחד(

אין להצעות האלה שום ישימות פרקטית נוכחת ... כל פניה תעבירו,    :רועי גבאי

 בשמחה, נבחן. אלינו, למתנ"סים, עם איזה בית ספר, עם גן, בעיה, חברים, תודה רבה. שיהיה שבוע טוב. 

________________     _________________ 

 דוד שטרית                                       רועי גבאי         

 מנכ"ל העירייה                          ראש העיר         
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